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ODVOZ TŘÍDĚNÉHO ODPADU 
 

Tříděný odpad je odvážen pracovníky Obce Světlá Hora v těchto dnech: 

pondělí    14. prosince 2020 v 7:00               51. týden 

pondělí    28. prosince 2020 v 7:00               53. týden 
 

 

PROVOZNÍ DOBA SBĚRNÉHO DVORA Nebereme pneumatiky 

PO-PÁ        6:00 -14:30 hod 

                                               SO            9:00 -11:00 hod 
 

ODVOZ KOMUNÁLNÍHO ODPADU TS BRUNTÁL 
 

Komunální odpad - popelnice - budou vyvezeny v těchto dnech: 
                 středa             2. prosince  2020                49. týden  

                      středa            16. prosince 2020                 51. týden  

   středa            30. prosince 2020                 53. týden  

  

Provozní doba KNIHOVNY        
Úterý od 15:00 do 18:00 hod. 

 
 

 

 

ORDINACE ZUBNÍ LÉKAŘKY MUDr. Božena Marková 
 

ORDINACE SVĚTLÁ HORA tel. 554 737 007 

 pondělí     7.30 – 14.30    

 úterý     7.30 – 14.30   

 středa     7.30 – 14.00    

  čtvrtek      7.30 – 14.00   

  pátek                7.30 – 12.00 

 
 

PROVOZNÍ DOBA POŠTY ve Světlé Hoře , tel. 954279331 

 

 
Pondělí              11:00-12:00      13:00-18:00  

Úterý                   8:00-12:00      13:00-15:00 

Středa                11:00-12:00      13:00-18:00  

Čtvrtek                8:00-12:00      13:00-15:00  

Pátek                   8:00-12:00      13:00-15:00 
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 Informace obecního úřaduInformace obecního úřadu  
 

 

 

www.svetlahora.cz,e-mail: svetlahora@svetlahora.cz  

IČO: 00296392, IS DS : 8ycba46 

Facebook : https://www.facebook.com/svetlahora/ 

Číslo účtu: 4200085342/6800 Sberbank CZ, a.s. 

NA POKLADNĚ OBCE LZE PLATIT I KARTOU !   
 

Pracovní doba OÚ -  dle nařízení vlády 
 

Pondělí                8:00-11:00      14:00-16:00   

Úterý                   zavřeno 

Středa                  8:00-11:00      14:00-16:00  

Čtvrtek                zavřeno 

Pátek                   zavřeno 

V době od 22.12. 2020 do 3.1.2021 bude Obecní úřad uzavřen! 
 

 

DŮLEŽITÁ TELEFONNÍ ČÍSLA 

 

Policie ČR       158  

Záchranná služba      155  

Hasiči        150 

Jednotné evropské číslo tísňového volání:   112  

Zdravotnické informační centrum  553 777 777 - Tato služba je 

k dispozici 24 hod. denně, a mj. dostanete odpověď k lékařské pohotovostní službě, 

ale i případné odborné zdravotnické rady. 

 

ČEZ poruchová služba: tel. 800 850 860 

 

T. Svobodová 

Ing. L. Školoud  

M. Nováková  

M. Marková  

R. Soroková 

J. Vodrážková  

Bc. M. Martínková 

Z. Šamaj  

E. Bocan 

Starostka obce 

Místostarosta obce, lesník 

Účetní 

Podatelna, matrika, ověřování 

Evidence obyvatel, pohledávky  

Pokladna, bytové hospodářství 

Pozemky, výstavba, czechpoint 

Veřejné prostranství, sběrný dvůr 

Správce víceúčelového hřiště 

554 773 151, 731 187 205 

734 326 507 

554 773 153 

554 773 150 

554 773 152 

554 773 157 

554 773 155 

731 187 210 
730 917 406, 737 010 649 

http://cs.wikipedia.org/wiki/Evropa
http://cs.wikipedia.org/wiki/Telefonn%C3%AD_%C4%8D%C3%ADslo
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Slovo starostky 
Vážení spoluobčané, 

rok 2020, který jsme prožili, byl celý zvláštní. Od počátku jsme se začali potýkat 

s Covidem 19, na který nebyl nikdo připravený. První i druhou vlnu jsme dokázali 

zvládnout. Je to opravdu na nás všech, jak se s tím vyrovnáme a zda budeme do-

držovat veškerá hygienická opatření a vyvarujeme se návštěv s nemocnými a situ-

aci nebudeme podceňovat. 

Jsem ráda, že se nám podařilo zajistit i nadstandardní služby pro občany: do Svět-

lé dovážíme hotovou stravu za rozumnou cenu, zajišťujeme nákupy, donášku lé-

ků. Využíváme také služeb našich hasičů, kterým patří velké poděkování! 

V listopadu se nám nákaza začala šířit i v „domečku“. Podařilo se mi po neleh-

kých jednáních zajistit mobilní odběrové místo. Všichni obyvatelé „domečku“ se 

nechali zdarma otestovat a mohla být přijata ihned patřičná opatření. Hasičům 

patří také dík za provádění dezinfekce výrobníkem ozónu, který jsme zakoupili. 

Tento je možné po dohodě i zapůjčit k dezinfekci domácích prostor.  

V loňském roce jsme žádali o dotaci na sběrný dvůr. Prvním kolem jsme neprošli, 

ale ve druhém jsme dotaci získali. Realizace proběhne v roce 2021. Nynější 

prostor „rychty“ je nevyhovující, budovy jsou v havarijním stavu – nemám vůbec 

dobrý pocit z toho, když se tam obecní zaměstnanci pohybují. Dotace je podmíně-

na tím, že zvýšíme složku vytříděnosti: To znamená, že se musíme všichni zapojit 

a zodpovědně třídit odpad. Stále jsou mezi občany takoví, kterým je to jedno. Dají 

si práci a vytřídí odpad, ale ve finále zvolí špatný kontejner. Proč? Schválně? 

Z pohodlnosti? Nevím, proč to dělají. Také bych chtěla upozornit na to, že pose-

kaná tráva a listí do komunálního odpadu nepatří! Nepatří ani do potoka, na což 

jsme upozorňovali v Podlesí a Staré Vodě. 

Jsem ráda, že se nám do zimy podařila ukončit rekonstrukce chodníku před byto-

vými domy č. p. 364 – 367 u dětského hřiště, zrekonstruovali jsme i původní la-

vičky. Byla bych ráda, kdyby si občané před i za domem udržovali pořádek, od-

klidili stavební materiál, který zůstal po jejich akci zateplení a opravy fasády a 

také nevytvářeli skládky pod okny domu na obecním pozemku (skřínky, dřevo a 

jiný materiál). 

V květnu proběhla na hřišti oprava střechy restaurace pod tribunou, kde nám zaté-

kalo. Také jsme doplnili uzamykatelné branky u vchodů na tribunu. Areál TJ je 

zase po čase jakž takž v pořádku, je jen potřeba se o něj pravidelně starat, udržo-

vat a chránit před poškozováním.  

V září proběhla rekonstrukce střechy na čistírně odpadních vod, která byla 

v havarijním stavu. Dále jsme dokončili akci Kanalizace v lokalitě „Nad koste-

lem“, kde jsme požádali o kolaudaci - ta by měla proběhnout v nejbližších dnech. 
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 V prosinci bude dokončen projekt na rekonstrukci kulturního domu (zpracování je 

cca z jedné třetiny pokryto státní dotací), dále se zpracovává projekt na místní 

komunikaci v Suché Rudné za kapličkou, kde následně musíme vyřešit majetko-

právní vztahy s vlastníky pozemku (zatím hradí obec, zkusíme však i dotaci).  

Projektová dokumentace ke komunikaci ke stavebním parcelám u kolejí je zpra-

cována a v listopadu jsme vysoutěžili firmu (JR STAKR Bruntál), která začne 

stavbu provádět na jaře 2021.  Celková cena bude cca 1,513 mil. Kč.  

Jestli nám počasí dovolí, máme naplánovanou rekonstrukci osvětlení v Podlesí, 

která se bude skládat ze dvou etap. První etapu započneme letos, druhou etapu 

máme naplánovanou na rok 2021. Ještě letos budeme žádat o dotaci, ta by měla 

být cca 60%. 

Rekonstrukce osvětlení probíhala letos také v místních částech Dětřichovice a 

Stará Voda, kde jsme dokončili vyhodnocení svítivosti. 

V místní části Suchá Rudná jsme nainstalovali přívod elektřiny do altánku. Altá-

nek je součástí „Náměstíčka“. 

Pro potřeby obce jsme zakoupili multifunkční traktor Wisconsin Buldog, který 

jsme už měli možnost otestovat při práci. Ještě ho dovybavíme příslušenstvím, 

aby jeho využití bylo co nejlepší. Ke konci roku doplníme náš vozový park o trak-

tor New Holland, který bude jistě velkým pomocníkem pro práci v lese. Cena ta-

kového pomocníka je značná (více než milión), naštěstí i zde můžeme počítat 

s 50% dotací.  

O některých dalších akcích se můžete více podrobností dozvědět i na veřejných 

jednáních zastupitelstva obce. Zvu vás tímto na nejbližší jednání, které se usku-

teční v pondělí 14.12.2020 od 17:00 hodin v přístavbě MŠ. Už předem prosím o 

dodržování hygienických nařízení.   

Vážení spoluobčané, po roce zde máme opět Vánoce. To bychom měli zapome-

nout na běžné problémy a radovat se z maličkostí, z každého upřímného úsměvu. 

A to nejen během vánočních svátků, ale během celého roku. Přeji Vám krásné 

prožití vánočních svátků a úspěšné vykročení do nového roku 2021. 

       Taťána Svobodová, starostka obce 
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 POZVÁNKA NA ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSVA OBCE 

  
Srdečně zveme všechny občany na 16. zasedání zastupitelstva obce, které se 

bude konat v pondělí 14. prosince 2020 od 17. 00 hod. v přístavbě MŠ, Světlá 

416, Světlá Hora s předběžně navrženým programem: 

 

1. Procesní záležitosti 16. zasedání zastupitelstva obce konaného dne 14. 12. 

2020 

2. Kontrola plnění usnesení z 15. zasedání zastupitelstva obce konaného dne 

21. 9. 2020  

3. Zpráva o činnosti rady obce za období od 21. 9. 2020 do 14. 12. 2020 

4. Rozpočtová opatření č. 12/2020, 13/2020 a 14/2020 k rozpočtu obce Světlá 

Hora na rok 2020  

5. Pozemky ve vlastnictví obce Světlá Hora 

6. Výbory zastupitelstva obce – finanční výbor 

7. Rozpočet obce Světlá Hora na rok 2021 

8. Střednědobý výhled rozpočtu obce Světlá Hora na období 2022 – 2024 

9. Rozpočet sociálního fondu na rok 2021 

10. Obecně závazné vyhlášky  

11. Plán stavebních akcí na rok 2021 

12. Žádost občanů Dětřichovic – domovní ČOV 

13. Různé 

 

 Taťána Svobodová, starostka 

Výpis z usnesení ze 31. schůze rady obce konané dne 26. 10. 2020 

 

Rada obce schválila: 

 rozpočtové opatření č. 12/2020 k rozpočtu obce Světlá Hora na rok 

2020 

 smlouvu o bezúplatném převodu majetku (nabíječ, radiostanice, venti-

látor přetlakový) pro SDH Světlá Hora, uzavřenou mezi Hasičským 

záchranným sborem Moravskoslezského kraje a obcí Světlá Hora 
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   smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace ve výši 50. 000,-Kč na za-

bezpečení akceschopnosti jednotky SDH Světlá Hora z rozpočtu Mo-

ravskoslezského kraje 

 záměr na pronájem části poz. parc.č. 98/2 o výměře 200 m2 z celkové 

výměry 303 m2 v k.ú. Suchá Rudná 

 zimní operační plán 2020 – 2021 

 smlouvy o provádění zimní údržby komunikací v obci v období od 1. 

10. do 30. 4. 2021 dle zimního operačního plánu, 

 

Rada obce doporučila zastupitelstvu obce schválit: 

 záměr na prodej části poz. parc.č. 34/1 o výměře 168 m2 v k.ú. Světlá 

ve Slezsku 

 

Rada obce vzala na vědomí: 

 ukončení nájemní smlouvy na pronájem ordinace ve Světlé Hoře 

MUDr. Naděždou Ryšánkovou  

 

Rada obce uložila:  

 místostarostovi předložit návrh řešení umístění kontejnerů a návrh stání 

pro kontejnery v lokalitě u zdravotního střediska 

 místostarostovi, aby zajistil osvětlení hřbitova a místní přilehlé komu-

nikace ve Světlé 

 

Celá znění usnesení rady obce, upravená v souladu se zákonem č. 101/2000 Sb. o 

ochraně osobních údajů, najdete na webových stránkách obce http://www. svetla-

hora.cz/obecní úřad/ usnesení rady obce. Zde najdete odkaz na aplikaci UZOb, ve 

které jsou usnesení zpracována, popř. se ně lze podívat přímo na https://

www.uzob.cz  

      Michaela Marková, Obec Světlá Hora 
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Výpis z usnesení ze 32. schůze rady obce konané dne 9. 11. 2020 

 

Rada obce schválila: 

 rozpočtové opatření č. 13/2020 k rozpočtu obce Světlá Hora na rok 

2020 

 poskytnutí finanční dotace ve výši 15. 000,-Kč z rozpočtu obce Světlá 

Hora na rok 2020 Římskokatolické farnosti na opravu varhan 

v kostele sv. Barbory a sv. Kateřiny ve Světlé Hoře 

 realizaci umístění kontejnerů a kontejnerového stání v lokalitě u zdra-

votního střediska dle návrhu předloženého místostarostou obce 

 na základě doporučení hodnotící komise, výběr nejvýhodnější nabíd-

ky na realizaci veřejné zakázky „Místní komunikace na parcele 574/5 

ve Světlé Hoře“ od firmy JR STaKR s.r.o., Bruntál 

 

Rada obce doporučila zastupitelstvu obce schválit: 

 předložený rozpočet obce Světlá Hora na rok 2021 v příjmové části ve 

výši 28 545 125,-Kč, ve výdajové části ve výši 32 210 200,-Kč, finan-

cování ve výši 3 665 075,-Kč 

 střednědobý výhled rozpočtu obce Světlá Hora na období 2022 - 2024 

 

Rada obce vzala na vědomí: 

 představení technické dokumentace – modernizace veřejného osvětle-

ní v místní části Podlesí a pověřila starostku zjištěním podrobností o 

možností získání dotace na tuto akci 

 

 

Celá znění usnesení rady obce, upravená v souladu se zákonem č. 101/2000 Sb. 

o ochraně osobních údajů, najdete na webových stránkách obce http://www. 

svetlahora.cz/obecní úřad/ usnesení rady obce. Zde najdete odkaz na aplikaci 

UZOb, ve které jsou usnesení zpracována, popř. se ně lze podívat přímo na htt-

ps://www.uzob.cz  

      Michaela Marková, Obec Světlá Hora 
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Příspěvky místních spolků a sdružení 

 

HASIČI 

Podivný rok pomalu končí 
Kalendářní rok 2020 se pomalu blíží ke svému 

závěru. Blíží se období nejkrásnějších svátků 

roku. Bohužel i Vánoce, jak to tak vypadá, bu-

dou poznamenány současným špatným stavem. 

Coronavirová situace omezila opět stejně jako 

na jaře veškerou činnost prakticky již od října 

2020. Poznamenalo to i činnost SDH Světlá 

Hora a hlavně bohužel akce pro děti a mládež 

našeho kolektivu mladých hasičů. Vše pro ně 

začalo již karanténou několika členů v závěru září a družstva se tak nezúčastnila 

poslední možné letošní soutěže ve Slezských Rudolticích. Z 5 soutěží konaných 

letos se tak Světlá Hora zapojila do 4 soutěží – v Karlovicích, Holčovicích, do-

ma ve Světlé Hoře a v Osoblaze. V neoficiální hasičské lize mládeže našeho 

okresu obsadila Světlá Hora v obou kategoriích 3. místa. V obou kategoriích by 

vyhrály Holčovice. Mladí hasiči i dorostenky se nedočkaly také zahájení nového 

ročníku hry Plamen, které se mělo letos konat v Široké Nivě.   

O uvedených soutěžích mladých hasičů i o soutěžích, na kterých startovalo druž-

stvo našich žen, jsme vás průběžně informovali. Bohužel i závěr soutěží žen byl 

poznamenán nouzovým stavem. Na 17. října byla připravena soutěž ve Světlé 

Hoře, na kterou se předběžně přihlásilo na 25 družstev. Tu jsme však byli nuceni 

zrušit.  

Všem našim reprezentantům v kategorii mladých hasičů, dorostenek i žen děku-

jeme za účast na všech soutěžích. Doufejme, že jim elán i přes tuto nepříznivou 

dobu vydrží a nový ročník v roce 2021 bude snad příznivější. 

Informovali jsme vás také o zapojení našeho sboru do Ankety dobrovolných 

hasičů roku 2020. Bohužel se nepodařilo probojovat se podobně jako loni mezi 

finálovou pětici za Sever Moravy. I vyhlášení letošního l0. ročníku Ankety je 

poznamenáno nouzovým stavem a vyhlášení bylo posunuto na 16. prosince.  

 

V jarním nouzovém stavu pomáhal mladým hasičům program Společník, o kte-

rém jsme také informovali. Nyní funguje nový program Společnice na podob-

ném principu. Na facebooku jsou publikovány náměty na činnost pro mladé 

hasiče opět pod heslem: „Každý sám, přesto všichni spolu!“    

Nouzový stav nám pak nedovolil připravit i letos tradiční Mikulášskou nadílku, 
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kterou náš sbor zpestřoval předvánoční čas hlavně dětem. 

Členové sboru dobrovolných hasičů ve Světlá Hoře přejí všem příjemné prožití 

vánočních svátků, veselého a bujarého Silvestra a mnoho úspěchů do nového 

roku 2021.  

      Zdeněk Hudec 

Vážení spoluobčané, 

tímto článkem bych Vás chtěl informovat o činnosti jednotky dobrovolných 

hasičů Světlá Hora za rok 2020. Jednotka zasahovala v případě požárů, živel-

ných pohrom, havárií a jiných mimořádných událostí. Dále také pomáhala při 

zmírňování dopadu nemoci covid-19. Pro informaci: aktuální stav naších vý-

jezdů ke dni 13. listopadu 2020 je 101 událostí. Bohužel v letošním roce byly 

zrušeny všechny kulturní a sportovní akce.  

Chci také poděkovat sponzorům, kteří nám přispěli na zakoupení nového hasič-

ského stroje pro hasičský sport v ceně cca 190000,- Kč. Jsou to: Moravskoslez-

ský kraj, FA-BIO spol. s.r.o. Světlá Hora, Stavby Lukovský, ELAP v. d. Světlá 

Hora,  Zdeňka  Tesařová  -  Hotel  Paramon,  ASE  s.r.o.  a  CARROZZERIA 

GROUP s.r.o. Vrbno pod Pradědem. 

Dovolte mi popřát Vám všem příjemné prožití vánočních svátků a do nového 

roku 2021 hodně štěstí, zdraví, osobních i pracovních úspěchů. 

Velitel jednotky a zastupitel František Lukovský ml. 
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 TURISTÉ A „RECESISTÉ“  

SVĚTLÉ HORY POŘÁDAJÍ  

26. ROČNÍK NOVOROČNÍHO VÝŠLAPU 

Start 1. 1. 2021 v 13.00 hod. od „obchodu“ ve Světlé 
HODNOCENO BUDE např.: 

určitě něco vyhodnotíme 

a taky odměníme 

šak něco vymyslíme 

Cíl opět v cca  14.00h na Annabergu !!! 

Po zdařilém sestupu zakončíme výšlap opět někde v hospodě!! 

VŠECHNO DŮLEŽITÉ BUDE NA PLAKÁTECH 

OPRAVA VARHAN A VÁNOČNÍ (NE)PROGRAM 

Během října tohoto roku proběhla oprava varhan ve světelském 

kostele sv. Barbory a Kateřiny. Vyžádal si ji zub času podpořený 

zuby hlodavců, kteří využili jarního covidového přerušení boho-

služeb a v tichoučku hlodali do kožených míšků na tónovém 

relé. Úspěšně tím dosáhli toho, že hra na tento nástroj byla neú-

spěšná, neboť více než 15 tónů nereagovalo na impulsy od hrací-

ho stolu.  

Během opravy byly u příležitosti sejmutí relátka vyměněny i ty míšky, které 

myšky nestihly ochutnat, všechny totiž byly původní a tedy na hraně životnosti - 

sloužily od roku 1907. Aby v dalším covidovém klidu během podzimního přeru-

šení veřejných bohoslužeb myšky nevyzkoušely nové míšky, byl jim krycími 

lištami zamezen přístup. Snad si najdou jinou potravu, stejně ani nepřispěly na 

opravu. Na rozdíl od obce Světlá Hora, které děkuji za dotaci ve výši 15 000,- 

Kč, a dalším soukromým i právnickým osobám, kterým rovněž děkuji za jejich 
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finanční dary. Opravu v hodnotě 38 720,- Kč uskutečnila krnovská firma Robert 

Ponča VARHANY, která se před 20 lety věnovala celkové rekonstrukci tohoto 

největšího hudebního nástroje v obci.  

Ovšem kdy varhany v nové plné polní (resp. kostelní) uslyšíme a kdy si s nimi 

budeme moci zazpívat, není jasné, neboť současná epidemiologická omezení to 

nedovolují.   

Proto také zatím nelze říci, v jaké formě bude možný letošní vánoční program 

v našich kostelích. Bude možné dovědět se to asi až na poslední chvíli z webo-

vých stránek farnosti (www.farnost-malamoravka.cz), z plakátků a díky zprávám 

z obecního úřadu. Nebudou-li možné veřejné bohoslužby, tak se pokusíme 

v určené hodiny alespoň zpřístupnit kostel k návštěvě betléma a osobní modlit-

bě. 

Mezi spoustou moudrých i nemoudrých řečí jsem nedávno zaslechl podnětnou 

myšlenku, že když před námi Pán Bůh zavře nějaké dveře, tak nám jistě otevře 

jiné. Je pravděpodobné, že letošní advent a Vánoce nebudeme moci ve všem 

prožít tak, jak bychom chtěli a jak jsme zvyklí. Přeji nám proto odvahu vstoupit 

do slavení Ježíšova narození jinými „dveřmi“. 

Karel Rechtenberg, farář  

Vánoční koncert v KAPLI NEJSVĚTĚJŠÍ TROJICE v Suché Rudné,   

který se měl konat 27. 12. 2020 je 

Z R U Š E N 

a to z důvodu nařízených opatření vlády a po dohodě s účinkujícími 

Velice nás to mrzí. 

Zkrášlovací spolek Suchá Rudná 
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Základní škola v Andělské Hoře informuje 

 
 

 
 

 
Vážení rodiče, 

 

je za námi náročný měsíc a půl, kdy probíhalo vzdělávání žáků na ZŠ distančním 

způsobem. Na distanční výuku jsme se připravovali od začátku šk. roku. Nově 

jsme pořídili pro zlepšení komunikace mezi žáky, zákonnými zástupci a učiteli 

moduly do programu DM Software, např. „elektronickou žákovskou knížku“ 

nebo modul „výuka“. Zároveň jsme vytvořili v tomto systému žákovské účty a 

účty pro rodiče. Bylo zřejmé, že případná distanční výuka asynchronním způso-

bem (zasíláním úkolů) nemůže především v profilových předmětech fungovat 

dlouhodobě, proto jsme v druhé polovině září nechali všem žákům a pedagogům 

zdarma založit účty MS Office 365, aby mohla probíhat synchronní distanční 

výuka (online) pomocí aplikace MS Teams. Založení Office účtů a provázání 

s účty DM zajišťovali externí odborníci v oblasti ICT. Tato 

„operace“ bohužel trvala delší dobu, proto jsme online výu-

ku zahájili později, než bylo v plánu. Všichni jsme si vědo-

mi, že distanční výuka nemůže plnohodnotně nahradit výu-

ku prezenční. Tímto bych chtěl poděkovat nejen pedago-

gům, ale především Vám, rodičům, kteří své děti v tomto nelehkém období pod-

porujete. Situace v distanční výuce bývají často napjaté, proto Vám za vaši sna-

hu a ochotu ještě jednou děkuji. Zároveň bych chtěl poděkovat rodičům dětí, 

které navštěvují MŠ ve Světlé Hoře za ochotu a vstřícnost, kterou v měsíci říjnu 

a listopadu projevili. Nezbývá nám, než doufat, že se výuka brzy vrátí do 

„starých kolejí“. Situace se může měnit z týdne na týden podle toho, jak se bude 

vyvíjet epidemiologické situace. Aktuality budeme zveřejňovat na webových 

stránkách školy. 

 

Na závěr bych chtěl všem popřát klidné vánoční svátky a pevné zdraví. 

 

 Ing. Radek Peňáz, ředitel školy 
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 Informace ze školní jídelny   

Platby stravného na leden 2021 můžete uhradit v pondělí 21. 12. 2020 v kanceláři 

školní jídelny při ZŠ a MŠ Andělská Hora a to v době od 7,15 do 11,00 hod a od 

14,00 do 15,00 hod. 

Bohdana Vikartovská, vedoucí ŠJ 

Mateřská škola ve Světlé Hoře 

Vzhledem k tomu, že je situace velmi složitá a dotýká se 

nás všech, dovolila bych si poděkovat za vstřícnost a po-

chopení všem rodičům, kteří reagovali na naši prosbu a 

nechali si děti doma. Samozřejmě pokud to bylo jen tro-

chu možné. Chtěli jsme co nejvíce zmírnit riziko přenosu. 

Také se nás nedotkla opatření tak, jako mnoha jiných 

školek, které jsou již i opakovaně v karanténě. 

 

Po době, kdy byla MŠ z organizačních důvodů v omezeném provozu, je již ve stan-

dardním režimu, a to od 6.00 – 16.00 hodin. Věříme, že tento režim udržíme do kon-

ce roku. 

 

I tento měsíc jsme se věnovali tématům dle ŠVP. Pro předškoláčky, kteří MŠ nena-

vštěvují, je každý týden připravena distanční výuka tak, aby děti splnily očekávané 

cíle, ale zároveň nechceme přetěžovat ani děti ani rodiče. 

 

V listopadu měla naši školku navštívit Policie, ale byli jsme informováni, že je vše 

zrušeno jako spousta jiných akcí, a tak je vše domluveno na jarní termín. 
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Vzhledem k tomu, že děti přišly o Podzimníčka a chtěli jsme jim udělat radost, vyro-

bili jsme všem dětem veselého šiškového ježečka, kterého si již někteří odnesli domů, 

a na některé ještě čeká. 

Rodičům, jejichž děti MŠ nyní nenavštěvují, bude fond i školné na měsíc prosinec 

prominuto. 

 

Co nás čeká: 

V pátek 4. 12. nás jistě navštíví Mikuláš a za okno přichystá dob-

roty všem dětem pro radost. 

 

Vzhledem k tomu, že společné akce nejsou povoleny a nechce-

me, aby děti přišly o radost z vánočního tvoření, rovněž vyrábíme 

pro všechny děti překvapení, které si před Vánocemi vezmou do 

svých domovů všem pro radost. 

 

Výběry školného a stravného na měsíc leden 2021 pro-

běhnou v pondělí 14. 12. 2020. 

 

V době vánočních svátků od 23. 12. 2020 do 3. 1. 2021 

bude MŠ uzavřena. 

 

 

Michaela Horáková 

zástupce ředitele pro MŠ 
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 Ministerstvo vnitra ČR spustilo NOVÝ COVID PORTÁL, který pře-

hledně a jednoduše informuje o všech nařízeních. Tento portál na-

leznete na https://covid.gov.cz/  

https://covid.gov.cz/
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MS PAKT přichází sMS PAKT přichází s  pomocí při změně zaměstnání obyvatel Moravskoslezského krajepomocí při změně zaměstnání obyvatel Moravskoslezského kraje  
 

V rámci situace v letošním roce se Moravskoslezský kraj rozhodl podpořit 

obyvatele Moravskoslezského kraje při změně jejich zaměstnání. Projekt 

Moje místo v MSK má za cíl pomoct lidem při změně v jejich profesním živo-

tě a zároveň najít řešení pro firmy, které své zaměstnance musí propustit 

nebo naopak mají zájem o nové pracovníky. 

 

Projekt Moje místo v MSK je rozdělen na dvě stěžejní části, kdy první tzv. pro-

fesní poradenství je službou, kterou mohou bezplatně využít obyvatelé Morav-

skoslezského kraje pro získání kvalitní podpory při změně zaměstnání. Druhá část 

je určena pro firmy. Jedná se o produkt online aplikace pro firmy, tzv. matching, 

v jehož rozhraní mohou firmy sdílet nabídku, a nebo naopak poptávku po zaměst-

nancích. 

 

Zaměstnanci, kteří jsou ohroženi ztrátou zaměstnání, uvažují o změně práce, či 

jsou již aktuálně nezaměstnaní pak díky profesnímu poradenství budou mít mož-

nost využít poradenských služeb online či osobně. Poradenství je přizpůsobeno na 

míru klienta s širokou škálou služeb. Může se jednat například o kariérové pora-

denství, pomoc při hledání a zprostředkování zaměstnání, přípravu na pracovní 

pohovor či konzultaci životopisu. 

 

Cílem online aplikace pro firmy (Chytrý matching) je pak párování volných lid-

ských kapacit firem a poptávky ze strany ostatních firem. Jednoduše řečeno, po-

kud jedna firma zaměstnance hledá a druhá nabízí, tato aplikace je jednoduše pro-

pojí na základě předem definovaných parametrů. Takto mohou firmy usnadnit 

zaměstnancům přechod do nového zaměstnání, a to již v průběhu výpovědní lhůty 

před registrací na Úřadu práce. 
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Pomoc osobám se zdravotním postižením a seniorům  

nejen v době koronakrize  

Centrum pro zdravotně postižené Moravskoslezského 

kraje o.p.s. 

 

Naše organizace již přes deset let pomáhá osobám se zdravotním postiže-

ním a seniorům a  to se nezměnilo ani během současné epidemie korona-

viru. Řada osob se zdravotním postižením a seniorů je v menší či větší 

míře odkázána na pomoc druhých (rodiny, známých či sociálních služeb). 

Může se jednat o pomoc s nákupy, úklid domácnosti, doprovod 

k lékařům, pomoc při osobní hygieně, ale také o vyplnění volného času, 

mít možnost si s někým popovídat či vyřešit osobní záležitosti a problé-

my. Ve všech těchto výše uvedených příkladech Vám můžeme pomoci! 

Naše organizace zajišťuje tyto sociální služby: 

Osobní asistence (např. úklid domácnosti, zajištění nákupu, pomoc 

při osobní hygieně, přesunech, vyplnění volného času, …) 

Individuální bezbariérová doprava (zajištujeme dopravu také spe-

ciálně upravených vozidlem pro vozíčkáře) 

Půjčovna kompenzačních pomůcek (např. toaletní křeslo, chodítka, 

vozíky, …) 

Poradna pro osob se zdravotním postižením (pomoc při vyřízení 

invalidního důchodu, dávek pro osoby se zdravotním postižením, 

…) 

 



Strana 20 

PROSINEC 2020 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Je pro nás důležité, aby lidé se zdravotním postižením a senioři nezůstali 

bez potřebné pomoci. Naše služby poskytujeme nepřetržitě od začátku 

epidemie koronaviru. Při poskytování našich služeb se řídíme aktuálními 

vládními předpisy a klademe důraz na zajištění zdraví a bezpečnosti jak 

našich klientů, tak našich pracovníků.   

Bližší informace o naší organizaci a nabízených službách naleznete na 

internetových stránkách www.czp-msk.cz či na našem pracovišti. 

 

Centrum pro zdravotně postižené Moravskoslezského kraje o.p.s. 

Dr. E. Beneše 1497/21, 792 01 Bruntál 

Telefon: +420/554 718 068 

E-mail: czp.bruntal@czp-msk.cz 

 
Inzerce 

Výroba stavebního řeziva 
(desky, hranoly, střešní latě, plotové latě atd.) 

Prodej odkor na otop (balík 2,3, nebo 4 m) 

 

Kde nás najdete: 

Bruntál, U Stadionu 23 

Tel.: 775 850 884  

E-mail : pilaLP@seznam.cz 

 

 

 

 

 

http://www.czp-msk.cz
mailto:czp.bruntal@czp-msk.cz
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Vážení spoluobčané, 

 

Dovoluji si níže uveřejnit celoevropskou výzvu Sdružení pro podporu německé-

ho  chovu ovcí Förderverein der Deutschen Schafhaltung e.V. (FDS) adresova-

nou všem evropským chovatelům skotu, koz a ovcí. Zároveň si dovolím pár zá-

kladních informací, a to jako tak trošku vzácný mix ekologa a zároveň chovate-

le. Jde o dost velký problém, který se našich končin zatím netýká, neboť proka-

zatelný výskyt vlčí smečky na našem území a celém území Jeseníků zaznamenán 

nebyl. Jsou pouze dva nebo tři diskutabilní útoky na ovečky v oblasti kolem Ča-

kové, kde vlk nebyl prokázán, ale ani vyloučen. Nicméně dá se s velmi vysokou 

mírou pravděpodobnosti předpokládat, že díky masívní a často i umělé podpoře 

rozšiřování vlčí populace ze strany některých, zdůrazňuji a podtrhuji slůvko ně-

kterých, vedoucích představitelů ředitelství AOPK (Agentura ochrany přírody a 

krajiny, nadřízený orgán všech Správ chráněných krajinných oblastí, rezervací a 

zvláště chráněných území),  se tady vlčí smečky velmi brzo objeví. Bohužel jsme 

se dostali do situace, kdy neexistuje smysluplná diskuse mezi těmito lidmi a 

chovateli, kdy existuje jen a pouze diktát ze strany AOPK a hnutí Duha, prová-

zený pouze účelovými jednostrannými informacemi těchto subjektů. Nedá se 

zde vše krátce popsat, aby to čtenáře neunavovalo. Bylo by to tak na 10 stran 

textu. Mám již půl roku připravenu na toto téma prezentaci, se kterou jsem se-

známil paní starostku a kterou bych chtěl, pokud mi to bude umožněno, odpre-

zentovat i na veřejném zastupitelstvu obce. Což v této době nelze. 

 

Ano, vlk do přírody patří. Ale do divočiny. Jeho přítomnost v hustě zastavěných 

územích se nikde na světě neosvědčila. Proto naši předci postupovali, jak postu-

povali. Např. severské země se svými téměř neobydlenými oblastmi severských 

lesů a tunder s rozlohami několikanásobně většími než naše republika drží regu-

lacemi stav vlků přibližně a orientačně na počtu 200 kusů na stát. (Podrobnosti 

zašlu na požádání, popř. v případné prezentaci). Podobná situace je i 

v Alpských zemích. Navíc každý, kdo viděl mapu Evropy, tak ví, že např. celé 

pásmo Jeseníků je velikostně na úrovni malinkatého bezvýznamného údolí 

v pásmu Alp. Ve Spojených státech amerických při populaci 6 000 kusů vlka na 

celém území, s výjimkou Aljašky a Havaje, ukončila vláda celostátní ochranu 

vlka a přenechala regulaci jednotlivým státům. A to z důvodu nekontrolovatel-

ného nárůstu škod páchaných vlkem. Výše uvedení chtějí na území naší republi-

ky, včetně přeshraničních horských oblastí, rozšířit populaci vlka na  několik 

stovek kusů. V krajině, kde divočina neexistuje, kde je území v drtivé většině 

kulturně obhospodařovanou krajinou, ve které žijí a živí se lidé. Vyjma několika  
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 stovek hektarů Národních přírodních rezervací (NPR). AOPK dostala tuto pro-

blematiku do naprosté absurdity. Z posledních zbytků divočiny v NPR (vrcholy 

Jeseníků, Krkonoš, atd), kde mohl vlk být, udělala díky akceptaci masové turisti-

ky a developerských projektů v podstatě zábavní centra, či přímo lunaparky, pro 

vlka logicky nevhodné. A chce udělat z hustě  zalidněného podhůří, kde je vidět 

z jedné vesnice do druhé, divočinu pro vlka vhodnou. To, jak se jim to dokonale 

podařilo, můžeme dnes a denně vidět v CHKO Broumovsko, kde 20 členná  vlčí 

smečka doslova terorizuje místní obyvatelstvo. Útoky na domácí zvířata probí-

hají dvakrát i třikrát týdně, a to i uprostřed obcí, i na malinkaté chovy dvou tří 

oveček na zahrádkách rodinných domů. V poslední době si troufají i na stáda 

masného, či mléčného skotu s telaty. AOPK argumentuje nedostatečným oploce-

ním, ale věřte, že zde máme řadu přátel farmářů chovajícím kravky, ovečky a 

kozeny, kteří mají své chovy dobře zabezpečeny ohradami, včetně elektřiny 

v kombinaci s ploty, a v nich pastevecké psy. A přesto mají totálně zdecimovaná 

stáda, přesto na svých pozemcích nachází roztrhaná zvířata umírající v krutých 

bolestech. Vlci zkrátka tato zabezpečení překonali. Pořádné masívní oplocení 

pastvin samozřejmě pomůže. Ale oplocení s betonovými základy proti podhra-

bání. Min. 180cm vysoké pletivo z masivních drátů a s ostnatými dráty nahoře. 

A neustále pod proudem. Otázka zní:. Opravdu chceme takto zadrátovanou a 

neprůchodnou krajinu? Kdy navíc tato oplocení bude platit daňový poplatník, 

neboť je na ně vypisována 100% dotace. Na tuto dotaci však má chovatel nárok 

až po prokázané škodě vlkem. Jako preventivní opatření si je musí chovatel fi-

nancovat sám, i když by si zvířata na svém pozemku ubránil zcela jednodušším 

způsobem. Musí se zkrátka dívat, jak mu vlčí smečka roztrhá a sežere několik 

chovaných zvířat, a pak má teprve nárok na dotaci. Zkuste si navíc představit 

takto oplocené tisíce hektarů pastvin kolem našich obcí. Za stovky milionů ko-

run. A to díky několika lidem, kteří tvrdí, že návrat vlka je známkou toho, že se 

naše krajina uzdravuje. Opravdu máte pocit, že se stav naší krajiny, myšleno 

celorepublikově, tak razantně zlepšil? Pro mne osobně jako ekologa je tento níz-

koprahový PR marketing odporný. Pokud tito lidé chtějí masívní rozšíření vlka a 

jeho absolutní ochranu, ať tedy platí náklady s tím spojené ze svých soukromých 

prostředků a ne z prostředků daňových poplatníků. Každý si přece své koníčky 

hradíme sami. Navíc zcela pragmatické porovnání přínosu vlků v hustě obydlené 

krajině versus náhrady škod, náklady s tím spojené a celkové výrazné zhoršení 

stavu krajiny, jde jednoznačně proti vlkům. 

AOPK rovněž argumentuje, že za každé uhynulé zvíře vyplácí náhrady. Ale už 

si neuvědomuje, že řada nás chovatelů nedokáže ztrátu finančně vyčíslit, neboť 

zvířata máme jako členy rodiny a ztráta je nevyčíslitelná. Že jsou nám takové 
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finanční prostředky zcela ukradené a naše zvířata nevyměníme ani za miliony. 

AOPK dohnalo situaci tak daleko, že řada chovatelů na Broumovsku (ale i např. 

nedaleko v Beskydech) je na pokraji psychických sil a nemůže už dál. Jde o kon-

krétní lidi, které osobně znám. Tito lidé přišli během posledních pár měsíců o 

mnoho let piplaná stádečka a zcela na pokraji sil nocují s posledními vystresova-

nými zvířaty ve chlévech na pastvinách. A to jen díky několika členům hnutí 

DUHA a několika vedoucím představitelům ředitelství AOPK. Tito lidé nikdy 

nic nechovali, tak zkrátka nedokáží pochopit, že existují lidé, pro které je ztráta 

zvířete nevyčíslitelná a kašlou na náhrady. A je o to bolestivější, že se na to musí 

dívat, musí to akceptovat a nesmí zvířata na svých pozemcích bránit. Musí obě-

tovat svá zvířata kultu absolutní ochrany vysazeného vlka díky koníčku několika 

jedinců. Paradoxem zcela absurdním je pak to, že Ministerstvo zemědělství vy-

plácí těmto chovatelům nemalé částky formou  dotací na chov zvířat např. v 

“Národním programu zálohování genetických zdrojů národních plemen důleži-

tým pro výrobu potravin“, či podporou dojených zvířat, atd., aby pak Minister-

stvo životního prostředí vyplácelo dotaci těm samým chovatelům za to, že jim ta 

samá zvířata roztrhá přemnožená, nestandardně se chovající vlčí smečka pod 

absolutní ochranou. Přeloženo: Evropský daňový poplatník přispívá, smysluplně 

na chovy zvířat, a tím i na péči o krajinu, a zároveň přispívá na to, že výsledek 

této snahy, tedy chovy, jsou decimovány a zvířata sežrána absolutně chráněnými 

vlky. 

AOPK jako hlavní argument rozšiřování a absolutní ochrany vlka uvádí přemno-

ženou zvěř v krajině a následné škody v lesních porostech, zejména nově osáze-

ných po kůrovcové kalamitě. Nevím, jestli je nebo není zvěř přemnožená. Na to 

nemám analýzy opřené o tvrdá data. Považuji však za legitimní položit otázku, 

proč to AOPK nevyřeší s vlastníky lesů, vlastníky honiteb a mysliveckou jedno-

tou. Je přece daleko jednodušší udělat redukci odstřelem a maso zužitkovat, než 

vysadit v hustě zalidněné oblasti vlka a zvěř nechat roztrhat. Což bude ale platit 

do té doby, než vlci narazí na první pastviny. Nebo si AOPK na tyto dobře orga-

nizované složky netroufne, a tak jde cestou nejmenšího odporu, a odepisuje cho-

vatele?  

Samostatnou otázkou a dlouhým tématem je debata, zda mít v krajině krásné, 

pasením udržované, druhově pestré louky, nebo mít krajinu zarostlou, druhově 

chudou, zanesenou náletovými dřevinami, ale s vlčími smečkami. Zase zde platí, 

že jedna složka státní správy vyplácí nemalé prostředky na chov a takto i na čet-

nými studiemi prověřenou péči o krajinu, zatímco druhá složka státní správy tuto 

snahu dokonale ničí a sabotuje a raději vyplácí náhrady za zvířata zabitá vlčí 

smečkou. A ještě si dovolím jeden ekologický argument. Každý vrcholový pre-
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 dátor všude na této planetě, pokud se dostane k lidským obydlím, kde se chovají 

zvířata, přestane lovit a začne chodit jak do spižíren pro  zvířata chovaná. Ano 

v Keni, či Tanzanii takové predátory odchytí a odvezou je 300km daleko do-

prostřed divočiny národního parku. Kam chce takové vlky u nás přesunou 

AOPK? Do vedlejšího okresu, kde ještě nejsou? 

Vážení spoluobčané. U nás problém Broumovska zatím není, ale může být. Je 

zde opravdu obrovská snaha výše uvedených, aby se „objevily“ vlčí smečky i 

v Jeseníkách, tedy i u nás. Proto si dovoluji níže otisknout výzvu Ing. Tomáše 

Havrlanta, starosty Vernéřovic, jedné vlčím terorem  nejvíce postižené, obce na 

Broumovsku a Sdružení pro podporu německého  chovu ovcí  s prosbou o její 

podporu. Zdůrazňuji, že jde jen a pouze o apel na zahájení smysluplné diskuse 

všech zainteresovaných a ukončení jednostranného diktátu výše uvedených. 

Svůj názor mám opřený o dlouholetou dobrovolnou práci pro ochranu přírody a 

krajiny a také o zkušenosti malého chovatele. 

 

S úctou k Vám 

 

Zámečník Stanislav 

-Farma U Stromovouse, Světlá Hora-Stará Voda 

-statutární místopředseda spolku Terra Natura Jeseníky, z. s. 

-člen dobrovolné stráže ochrany přírody CHKO Jeseníky 

-člen  IFR - mezinárodní asociace strážců národních parků  
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PŘIPOJTE SE K AKCI 
       "SVĚTLO PRO LEPŠÍ DOBU"! 

„Budou mít pasená zvířata v Evropě ještě  
budoucnost?“ 

 

Tato celoevropská kampaň se uskuteční dvě  

adventní soboty  

                    12. 12. a 19. 12. 2020 od 18:00 do 19:00.   
 

Zapalte v tuto dobu za oknem, před svým domem ne-

bo na pastvině svíčku, lampu, lucernu nebo oheň, ja-

ko výraz nesouhlasu se současnou vlčí politikou. 

Tuto akci pořádá na celoevropské úrovni Sdružení pro podporu německého 

chovu ovcí (Förderverein der Deutschen Schafhaltung e.V. (FDS)).  

Jak určitě víte, problémy s vlky enormně nenarůstají  nejen v Německu, ale 

stávají se stále vážnější hrozbou pro další existenci pastevního chovu domá-

cích zvířat v celé Evropě. Ploty, ovčáci a strážní psi nejsou v hustě osídlené 

kulturní krajině reálnou alternativou! Proto chceme, aby naše světlo vyslalo 

jasný signál, který by měli politici vnímat v celé Evropě. Pokud máte příle-

žitost, zorganizujte takovou akci! Jde o vyslání požadavku všem vládám a 

politikům v EU, aby se změnila současná vlčí politika. Rovněž vyzýváme 

regiony, které dosud nebyly zasaženy útoky vlků, aby projevily solidaritu. 



Strana 27 

PROSINEC 2020 

 

 

 

Každý, kdo chce něco změnit, by se měl připojit. Zapalte světlo všude v Ev-

ropě, abyste upozornili na naše obavy a zahájili konstruktivní dialog. Pokud 

chcete uspořádat takovou akci, dejte nám prosím vědět.   

S pozdravem Wendelin Schmücker  

Předseda Sdružení pro podporu německého chovu ovcí (FDS)  

Původní výzva: 

https://www.wir-lieben-schafe.com/neuigkeiten/ 

BUDEME RÁDI, KDYŽ NÁM PO SKONČENÍ AKCE POŠLETE 

FOTOGRAFII SVÉHO "SVĚTLA PRO LEPŠÍ DOBU"  

info@vlktravunezere.cz  

NEBO NA MOBIL +420 728545336  

Ing.Tomáš  Havrlant 

starosta  Vernéřovic 

https://www.vlktravunezere.cz/nazory-a-dokumenty/pripojte-se-k-akci-

svetlo-pro-lepsi-dobu/ 

 

https://www.wir-lieben-schafe.com/neuigkeiten/
mailto:info@vlktravunezere.cz
https://www.vlktravunezere.cz/nazory-a-dokumenty/pripojte-se-k-akci-svetlo-pro-lepsi-dobu/
https://www.vlktravunezere.cz/nazory-a-dokumenty/pripojte-se-k-akci-svetlo-pro-lepsi-dobu/
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Příspěvky občanů 

 
Vážená paní starostko, vážení pánové, 

jsem nadšený chatař a tak spoustu času trávím na naší chatě v Suché Rudné. 
 

Se železnou pravidelností dostávám, formou SMS, Vaše tzv. Hlášení rozhlasu. 

Šířeny jsou takto důležité informace týkající se chodu obce i jiné. 

Teď hledám vhodná slova… je to zkrátka SUPER počin a ani si možná neuvě-

domujete, jak moc přínosná tato činnost je. Ať už se hlášení týká provozu úřadu, 

či termínů jednání zastupitelstev, ordinačních hodin lékařů, mimořádných ob-

chodních i kulturních akcí, svozů jednotlivých druhů odpadů aj. 
 

Spolupráce s úředníky ze Světlé Hory je celkově, dle mne, skvělá. Namátkou 

uvedu agendu odpadů pana Kukučky, nebo téma dřeva, které řešíme s panem 

Školoudem. 
 

Za zvláštní zmínku patří pak „parta“ ve Vašem sběrném dvoře, která nám, chata-

řům vyjde vždy vstříc, poradí a s odpady při vykládce i pomůže….. kloubouk 

dolů. 
 

Pochvalu rozhodně patří i ostatním zaměstnancům úřadu, vždyť „dámy“ 

na pokladně i u jiných přepážek (převzetí pytlů na tříděný odpad aj. aj.) jsou 

vždy vstřícné. 
 
 

PS.: aby tento email nebyl jen a jen sladce pochvalný, navrhuji, abyste do SMS-

kového systému Hlášení rozhlasu zařadili i každoroční periodické informace o 

platbě za odpady (tuším, že to je vždy v lednu). Tato upozornění mi v Hlášení 

rozhlasu moc a moc  každoročně chybí. 

 

Tak tedy děkuji za vaši práci a přeji klidné dny. 
 

Štěpán Hendrych 
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Příspěvky zastupitelů 

Publikováno bez korektur a zásahů redakční rady. Vyjadřují jen názory 

pisatele. 

Vážení spoluobčané,  

v minulém čísle zpravodaje jsme slíbili, že Vám v tomto čísle sdělíme naše důvody 

k záležitosti týkající se investice Prodloužení obecní kanalizace nad kostelem ve 

Světlé – k odmítnutí dotace ve výši 1.330.270,13 Kč. 

Neuvědomili jsme si, že se jedná o prosincové číslo. A proto vše odložíme o měsíc. 

Děkujeme za pochopení. A tak náš vymezený prostor, který nám byl milosrdně povo-

len, využijeme pro tyto sdělení: 

Opakovaně Vás chceme informovat, že v období od 05. 01. 2021 do 10. 01. 2021 

budeme spouštět informační web www.zasvetlou.cz., kde se dočtete všechny naše 

názory, pochybnosti a skutkové zjištění týkající se naší obecní samosprávy a práce 

zastupitelů obce ve prospěch obce a občanů. 

A nakonec, za SNK - Za fungující obec Světlá Hora toto přání. 

Vše občanům obce a lidem dobré vůle přejeme příjemné, poklidné prožití ad-

ventního období a vánočních svátků.  A nakonec z celého srdce všem přejeme 

úspěšný vstup do nového roku a mnoho osobních, rodinných a pracovních úspě-

chů po celou dobu roku 2021. 

Sdělení od zastupitelů SNK Pavla Skály a Aloise Šimčíka. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.zasvetlou.cz
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Společenská rubrika 
Blahopřejeme občanům, kteří v měsíci  prosinec oslaví  svá životní jubilea 

 

82 let Alena Hýzlová, Světlá 

81 let Erika Němcová, Světlá 

80 let Josef Šumšal, Světlá 

79 let Mária Prikrylová, Světlá 

77 let Milan Šmatlák, Světlá 

77 let Olga Černobilová, Dětřichovice 

77 let Ludmila Kocfeldová, Světlá 

74 let Milan Parimucha, Stará Voda 

74 let Radko Hlaváček, Suchá Rudná 

72 let Josefa Macurová, Světlá 

65 let Josef Sokolář, Světlá 

65 let Jaroslav Zemančík, Světlá 

60 let Dagmar Dřevojánková, Světlá 

60 let Vlasta Brídzíková, Světlá 

60 let Jaroslav Pávek, Světlá 

 

 

 

 

 

 

Přivítali jsme 
Elizabeth Zlámalová, Stará Voda 
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